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PROTOKÓŁ 
 

ze spotkania Prezydenta Miasta Rzeszowa z mieszkańcami osiedli 
Śródmieście Północ i Śródmieście Południ, które odbyło się w dniu 22 listopada 2013 r. 

 
 

Uczestnicy spotkania: 
  

• Prezydent Miasta Rzeszowa - Tadeusz Ferenc  

• Przewodniczący Rady Osiedla Śródmieście Północ– Kazimierz Rochecki 

• Przewodniczący Rady Osiedla Śródmieście Południe –  Mateusz Hanf 

• Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – Stanisław Sienko 

• Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – Marek Ustrobiński 

• Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – Roman Holzer 

• Dyrektorzy wydziałów i jednostek równorzędnych Urzędu Miasta Rzeszowa  

 
Porządek spotkania: 

1. Prezentacja Zastępcy Prezydenta Miasta Rzeszowa – Stanisława Sienko dotycząca     
najważniejszych inwestycji w mieście; 

2. Dyskusja, pytania dotyczące problemów osiedli. 
 

Ad.1 

Projekty planowane do realizacji współfinansowane przez Unię Europejską ze środków 

Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego w ramach Programu Operacyjnego Pomoc 

Techniczna 2007 - 2013 

 „Opracowanie dokumentów strategicznych dla Rzeszowskiego Obszaru 

Funkcjonalnego”; 

(wartość projektu: 1 573 562 zł/ kwota dofinansowania: 1 416 205 zł) 

Projekty współfinansowane przez Unię Europejską ze środków Europejskiego Funduszu 

Rozwoju Regionalnego w ramach Programu Operacyjnego Rozwój Polski Wschodniej              

2007 – 2013 

 „Budowa systemu integrującego transport publiczny miasta Rzeszowa i okolic”; 

(wartość projektu: 415 069 189 zł / kwota dofinansowania: 311 117 157 zł) 
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 „Lublin i Rzeszów – współpraca i wykorzystanie szans rozwojowych”; 

(wartość projektu: 977 000 zł / kwota dofinansowania:  877 500 zł) 

 „Trasy rowerowe w Polsce Wschodniej”; 

 (wartość projektu: 1 473 199 zł / kwota dofinansowania: 1 399 539 zł) 

Projekty współfinansowane ze środków Unii Europejskiej z Europejskiego Funduszu 

Rozwoju Regionalnego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Podkarpackiego 2007 -2013 

 „Poprawa infrastruktury sportowej poprzez przebudowę stadionu miejskiego                     

w Rzeszowie”; 

(wartość projektu: 41 500 000 zł / kwota dofinansowania: 28 317 871 zł) 

 „Poprawa infrastruktury placówek pomocy społecznej w Rzeszowie”; 

(wartość projektu: 4 890 459 zł / kwota dofinansowania: 2 599 480 zł) 

 „Regionalne Centrum Kształcenia Zawodowego w Zakresie Nowoczesnych 

Technologii”; 

(wartość projektu: 13 524 406 zł / kwota dofinansowania:  11 286 589 zł) 

 „Podkarpacki System e-Administracji Publicznej PSeAP”; 

(wartość projektu: 5 276 868 zł / kwota dofinansowania: 4 429 339 zł) 

 „Budowa regionalnej sieci szerokopasmowej aglomeracji rzeszowskiej ResMAN – Etap 

II”; 

(wartość projektu: 18 038 913 zł / kwota dofinansowania: 15 333 076 zł) 

 „Budowa budynku dydaktycznego Zespołu Szkół Gospodarczych w Rzeszowie”; 

(wartość projektu: 10 847 091 zł / kwota dofinansowania:  4 785 427 zł) 

 „Budowa drogi łączącej drogę krajową S-19 (węzeł Kielanówka) z drogą krajową nr 9 

w ciągu ul. Podkarpackiej w Rzeszowie – Etap I”; 

(wartość projektu: 31 501 877zł / kwota dofinansowania:  9 257 315 zł) 

 „Budowa drogi łączącej drogę krajową S-19 (węzeł Kielanówka) z drogą krajową nr 9 

w ciągu ul. Podkarpackiej w Rzeszowie – Etap II”; 

(wartość projektu: 5 005 754 zł / kwota dofinansowania: 3 302 501 zł) 

 „Budowa ul. Gt na odcinku od Zo do ul. Lubelskiej wraz z uzbrojeniem”; 

(wartość projektu: 3 634 484 zł / kwota dofinansowania: 2 460 950 zł) 

 „Przebudowa ul. Wieniawskiego w Rzeszowie – Etap I”; 

(wartość projektu: 3 833 147 zł / kwota dofinansowania:  2 458 651 zł) 

 „Budowa kanału ulgi dla potoku Mikośka w celu zabezpieczenia 

przeciwpowodziowego terenów miasta Rzeszowa”; 

(wartość projektu: 50 678 457 zł / kwota dofinansowania: 33 659 185 zł) 

 „Rozwój usług medycznych w zakresie rehabilitacji poprzez utworzenie zakładu 

wodolecznictwa i rehabilitacji w Szpitalu Miejskim w Rzeszowie”; 

(wartość projektu: 3 297 404 zł / kwota dofinansowania: 2 219 433 zł) 
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 „Zabezpieczenie osuwiska przy ul. Konfederatów Barskich w Rzeszowie”; 

(wartość projektu: 670 665 zł / kwota dofinansowania: 568 769 zł) 

 „Termomodernizacja budynków użyteczności publicznej w Rzeszowie – Etap II”; 

(wartość projektu: 6 503 201 zł / kwota dofinansowania: 1 999 820 zł) 

 „Promocja gospodarcza miasta Rzeszowa poprzez udział w imprezie targowo-

wystawienniczej ILA Berlin Air Show 2010”; 

(wartość projektu: 222 599 zł / kwota dofinansowania: 69 375 zł) 

 „Promocja gospodarcza miasta Rzeszowa poprzez udział w imprezie targowo-

wystawienniczej International Paris Air Show 2009”; 

(wartość projektu: 324 427 zł / kwota dofinansowania: 160 150 zł) 

 „Promocja gospodarcza miasta Rzeszowa poprzez udział w imprezie targowo-

wystawienniczej Paris Air Show 2011”; 

(wartość projektu: 174 872 zł / kwota dofinansowania: 144 459 zł) 

 „Kompleksowa informatyzacja Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki 

Zdrowotnej Nr 1 w Rzeszowie, jako element Podkarpackiego Systemu Informacji 

Medycznej – PSIM”; 

(wartość projektu: 5 400 000 zł / kwota dofinansowania: 4 471 000 zł) 

 „Modernizacja sieci ciepłowniczej Rzeszowa w okresie 2007 – 2012”; 

(wartość projektu: 3 862 607 zł / kwota dofinansowania:  2 478 485 zł) 

 „Poprawa bezpieczeństwa miasta Rzeszowa w zakresie zagrożeń pożarowych, 

powodziowych i katastrof poprzez zakup sprzętu ratowniczego”; 

(wartość projektu: 2 464 130 zł / kwota dofinansowania:  967 429 zł) 

 „Promocja miasta Rzeszowa – kampania reklamowa miasta i regionu w kraju i poza 

granicami Polski”; 

(wartość projektu: 500 000 zł / kwota dofinansowania: 300 000 zł) 

Projekty współfinansowane przez Unię Europejską ze środków Europejskiego Funduszu 

Rozwoju Regionalnego lub Funduszu Spójności w ramach Programu Operacyjnego 

Infrastruktura i Środowisko na lata 2007 - 2013 

 „Budowa drogi krajowej łączącej obwodnicę północną miasta Rzeszowa z drogą 

ekspresową S-19 i autostradą A-4”; 

(wartość projektu: 86 356 100 zł / kwota dofinansowania: 68 111 249 zł) 

 „Rozbudowa inteligentnego systemu transportu drogowego na terenie miasta 

Rzeszowa”; 

(wartość projektu: 16 004 669 zł / kwota dofinansowania: 11 737 107 zł) 

 „Porządkowanie gospodarki wodno – ściekowej na terenie miasta Rzeszowa”; 

(wartość projektu: 12 315 162 zł / kwota dofinansowania:  5 229 011 zł) 

 „Porządkowanie gospodarki wodno – ściekowej na terenie miasta Rzeszowa –                 

etap II”; 

(wartość projektu: 737 227 zł / kwota dofinansowania:  512 003 zł) 
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 „Przebudowa sieci ciepłowniczej Rzeszowa”; 

(wartość projektu: 27 743 620 zł / kwota dofinansowania: 12 480 761 zł) 

Projekty współfinansowane przez Unię Europejską ze środków Europejskiego Funduszu 

Społecznego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki na lata 2007 – 2013 

 „Szczęśliwe przedszkolaki – program wyrównywania szans w rzeszowskich 

przedszkolach”; 

(wartość projektu: 2 738 949 zł / kwota dofinansowania: 2 697 864 zł;) 

 „Nowoczesny Urzędnik – Kompetentny Urzędnik. Program szkoleniowy dla 

pracowników samorządowych Urzędu Miasta Rzeszowa”; 

(wartość projektu: 866 100 zł / kwota dofinansowania: 736 185 zł) 

 „Indywidualizacja procesu nauczania w klasach I-III rzeszowskich szkół 

podstawowych”; 

(wartość projektu: 1 923 051 zł / kwota dofinansowania: 1 923 051 zł) 

 „Podkarpacie stawia na zawodowców”; 

(wartość projektu: 9 539 623 zł / kwota dofinansowania: 8 252 666 zł) 

 „Alternatywne metody zarządzania placówkami oświatowymi w Gminie Miasto 

Rzeszów-szkolenia informatyczne dla kadry zarządzającej”; 

(wartość projektu: 97 802 zł / kwota dofinansowania:  83 131 zł) 

 „Modernistyczne metody nauczania wykorzystywane w dydaktyce – rozwój 

kompetencji informatycznych nauczycieli placówek oświatowych w Gminie Miasto 

Rzeszów” 

(wartość projektu: 97 970 zł / kwota dofinansowania: 83 275 zł) 

 „Tworzenie interaktywnej przestrzeni multimedialnej w placówkach oświatowych              

w Gminie Miasto Rzeszów”; 

(wartość projektu: 97 412 zł / kwota dofinansowania: 82 800 zł) 

 „Wzrost jakości obsługi administracyjnej placówek oświatowych w Gminie Miasto 

Rzeszów – szkolenia informatyczne dla kadry administracyjnej”; 

(wartość projektu: 96 929 zł / kwota dofinansowania:  82 390 zł) 

 

Wykorzystanie środków unijnych. Wartość całkowita projektów realizowanych przy 

wsparciu finansowym Unii Europejskiej to 1,1 mld złotych. Wysokość dofinansowania to 

795,6 mln złotych.   

W latach 2004 – 2006 miasto pozyskało blisko 200 mln zł, w latach 2007 – 2013 kwotę 595 

mln zł (stan na dzień 16 lipca 2013 r.)  

Środki unijne miasto wykorzystuje na:   

 Infrastrukturę drogową i komunikacyjną -  516 mln zł; 

 Infrastrukturę ochrony środowiska i zapobiegania zagrożeniom – 129 mln zł; 
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 Edukację – 68 mln zł; 

 Infrastrukturę sportową – 28 mln zł 

 Nowoczesne technologie i informatyzację – 31 mln zł; 

 Promocję, kulturę i turystykę – 13 mln zł; 

 Infrastrukturę ochrony zdrowia, pomoc społeczna – 7 mln zł 

Liczba przedsięwzięć dofinansowanych ze źródeł Unii Europejskiej to 248 projektów na 

wartość 1,1 mld złotych, których dofinansowanie wyniosło 795,6 mln zł tj. 67%.  

 

Ad. 2 
 
Pytanie: Czy kanalizacja deszczowa  przy ul. św. Mikołaja 4 została już wykonana czy jest w 
trakcie realizacji? 
Odpowiedź -  Roman Szczepanek – Prezes MZBM: Kanalizacja dopiero będzie realizowana 
przez Wydział Inwestycji. 
Odpowiedź - Urszula Kukulska – Dyrektor WI: Jest wybrany wykonawca. Termin realizacji 
inwestycji to I połowa 2014 r. 

 
Pytanie ul. Kopernika -  na ulicy,  są dziury. Trudno jest przejść  po deszczu. 
Odpowiedź – Prezydent Miasta Rzeszowa: Proszę wyasfaltować ulicę jeszcze w tym roku. 

 
Pytanie: Elewacja kamienicy  przy ul. Kopernika 18 jest bardzo zniszczona. Prosimy o 
interwencję.  
Odpowiedź – Prezydent Miasta Rzeszowa: To prywatne budynki i trudno skontaktować się z 
właścicielami. Ale, poza tym, trwają intensywne prace by odnowić wszystkie budynki. 

 
Pytanie: Kanalizacja jest nieszczelna i przez to zalewane są nasz piwnice. 
Odpowiedź – Adam Tunia - Prezes MPWiK: To teren prywatny i nie ma możliwości działania. 

 
Pytanie: Mieszkaniec skarży się na lokal, w którym jest głośno, śmierdzi, a do tego właściciel 
chce wynająć kolejne pomieszczenia na toalety dla klientów. 
Odpowiedź – Roman Holzer - Zastępca Prezydenta: Wraz z EDG  sprawdzimy sytuację. 
 
Pytanie: Na osiedlu nie ma punktów informacyjnych, a są potrzebne. 
Odpowiedź  Marcin Stopa – Sekretarz Miasta Rzeszowa: Trwa adaptacja dawnej stołówki by 
móc tam przyjmować mieszkańców. Ponadto, trwają prace nad budową jednego budynku  
dla urzędu miasta, na działce za Urzędem Marszałkowskim. 
 
Pytanie: Złożyliśmy pismo, w którym prosimy o poprawę dróg i przebudowę ul. Kościuszki               
i 3-go Maja. Co dzieje się w tej sprawie?  
Odpowiedź – Prezydent Miasta Rzeszowa: Rozeznamy sprawę. Na chwilę obecną 
rozpoczęliśmy działania zmierzające do przebudowy ul. 3-go Maja. 
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Pytanie: Ulica Bernardyńska jest w bardzo złym stanie, jest mnóstwo dziur na jezdni. 
Odpowiedź: Podjęto działania do poprawy nawierzchni. 
 
Pytanie: Ulica Kopernika  -  budynek dawnej Kuźni  jest remontowany, ale ciągle szpeci 
miasto. Tam trzeba albo przeprowadzić  konkretny remont albo do wyburzyć.  
Odpowiedź – Andrzej Stroński - Miejski Konserwator Zabytków: Kuźnia to budynek 
prywatny. Niemniej jest koncepcja przebudowy, która trzeba uzgadniać z Wojewódzkim 
Konserwatorem Zabytków i rozmowy cały czas trwają.  
Odpowiedź – Prezydent Miasta Rzeszowa:  Proszę, żeby jak najszybciej spotkać się z 
Wojewódzkim Konserwatorem w tej sprawie. 
 
Pytanie: MPK źle funkcjonuje, czy jest szansa, że komunikacja miejska będzie sprawna? 
Odpowiedź – Prezydent Miasta Rzeszowa: Trwają prace nad poprawą jakości 
funkcjonowania i świadczonych usług przed MPK. 
 
Pytanie: Na osiedlu Śródmieście Północ brak gniazd recyklingowych. Prosimy o ich 
postawienie.  
Odpowiedź - Juliusz Sieczkowski - Prezes MPGK:  Na terenie miasta jest 350 gniazd i ciągle 
ich przybywa. Problemem jest odpowiednie miejsce i brak zgody mieszkańców na ustawienie 
pojemników na ich osiedlu. 
Odpowiedź – Prezydent Miasta Rzeszowa:  Proszę o spotkanie  się z radą osiedla w tej 
sprawie. 
 
Pytanie: Są problemy z kanalizacją szczególnie przy al. Piłsudskiego i ul. Grunwaldzkiej. 
Prosimy o poprawę jej stanu.  
Odpowiedź – Adam Tunia - Prezes MPWiK: Wykonamy remont podczas przebudowy ul. 3-go 
Maja. Jest to wpisane jako inwestycja na 2014 r.  
 
Pytanie: Prosimy o nowe pełnowymiarowe boisko przy Szkole Podstawowej nr 1 i plac 
zabaw. 
Odpowiedź – Henryk Wolicki – Pełnomocnik Prezydenta: Projekt jest realizowany. Są 
zabezpieczone na tą inwestycję środki w budżecie. 
Dyrektor Szkoły Podst. Nr 1: Jest nowy projekt dzięki któremu powstanie boisko. 
 
Pytanie: Ul. Wierzynka jest jedyną droga bez utwardzonej nawierzchni. Prosimy o nakładkę.  
Odpowiedź – Prezydent Miasta Rzeszowa:  Zajmiemy się sprawą.  
 
Pytanie: Mieszkanka ul. Wierzynka 1 – w budynku miał odbyć się kapitalny remont. Kiedy 
będą odbywały się jakieś prace? Woda stoi w piwnicy i obok kamienicy. 
Odpowiedź – dyr. Sowa – Miejski Zarząd Dróg: Jest tam kłopot z odwodnieniem. Niemniej 
postaramy się o jak najszybszą interwencje w tej sprawie. Proszę o spotkanie w celu 
omówienia sprawy.  
 
Pytanie: Na osiedlu brakuje  placów  zabaw. 
Odpowiedź - Dyrektor ZZM - Aleksandra Wąsowicz-Duch: Przy al. Lubomirskich jest 
fontanna multimedialna, w jej projekcie uwzględniono także place zabaw. Inny plac zabaw 
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jest przy ul. Kreczmara. Ponadto, trwają inwestycje dzięki którym powstaną dwa kolejne 
place zabaw. 
 
Pytanie: Są problemy z siecią RESMAN. 
Odpowiedź – Dyrektor OI - Lesław Bańdur: Sieć RESMAN nie może mieć wszystkich 
możliwości jak sieć komercyjna. Niemniej proszę o złożenie pisma do wydziału. Rozpoczęto 
prace nad rozbudową sieci dla poprawy jakości sygnału. 
 
Pytanie: Ulica Sobieskiego stała się torem wyścigowy – prosimy  o interwencję i  poprawę 
bezpieczeństwa na ulicy.  
Odpowiedź – Prezydent Miasta Rzeszowa:  Na ulicach  Sobieskiego i Grunwaldzkiej  nie 
będą montowane progi zwalniające.  
 
Pytanie: Dach przy  ul. Grunwaldzkiej 24 potrzebuje remontu. Proszę o zajęcie się sprawą. 
Odpowiedź – Prezes MZBM -  Roman  Szczepanek: W 2014 r. będzie wyremontowany dach. 
 
Pytanie: Prosimy o poprawę kanalizacji od ul. Sobieskiego.  
Odpowiedź – Prezydent Miasta Rzeszowa:  Proszę  MPWiK zajęcie się sprawą i naprawę 
kanalizacji.  
 
Pytanie: Proszę o odnowienie wyglądy ściany ul. Sobieskiego. 
Odpowiedź – Prezydent Miasta Rzeszowa:  Ściana będzie wyremontowana. 
  
Pytanie: Proszę o interwencję w sprawie nieczynnego szaletu obok zamku Lubomirskich. 
Odpowiedź – Roman Holzer - Zastępca Prezydent: Zajmiemy się pana zgłoszeniem.   
 
Pytanie: Prosimy, żeby przy ul. Kreczmara powstała również  siłownia na świeżym powietrzu. 
Odpowiedź – Prezydent Miasta Rzeszowa:  Wybudujemy tam siłownie.  
 
Pytanie: Prosimy o zajęcie się pustostanem  obok dawnego Veritasu. 
Odpowiedź: Straż Miejska podejmie interwencję. 
 
Pytanie: Prosimy o uwzględnienie w planie remontów szkół budowę wielofunkcyjnego  
boiska przy I LO. 
Odpowiedź: Boisko jest w planie, będzie zrobione. 
 
Pytanie: Mieszkaniec ul. Śniadeckich prosi o usprawnienie ruchu na tej ulicy. 
Odpowiedź – Prezydent Miasta Rzeszowa:  Postawimy znaku „zakaz zatrzymywania się”. 
Natomiast straż miejska będzie pilnować porządku. 
 
Pytanie: Mieszkaniec ul. Śniadeckich prosi o oświetlenie Placu zabaw miedzy ZOZem a ul. 
Śniadeckich. 
Odpowiedź: Dyrektor obiecuje zamontowanie świateł.  
 
Pytanie: Dlaczego są dwie różne stawki od śmieci segregowanych i niesegregowanych?  
Przecież śmieci zbierane są wspólnie, wszystkie lądują w jednym samochodzie. 
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Odpowiedź - Juliusz Sieczkowski - Prezes MPGK:  Stawki za wywóz odpadów ustaliła rada 
miasta. Do segregacji na odpady suche i mokre zmusza nas ustawa. I nie jest prawdą, że ta 
sama śmieciarka zbiera śmieci posegregowane i zmieszane.  
 
Pytanie: Mieszkanka  z ul. Jana Styki skarży się na świniarnię vis-a-vis caritasu. 
Odpowiedź – Prezydent Miasta Rzeszowa:  Brak jest możliwości prawnych do zabronienia 
takiej działalności. Jednak  hodowla powinna być mniej uciążliwa, gdyż część hodowli została 
przeniesiona za Mantę (koło Watkemu). 
 
Pytanie: Ul. Jana Styki -  tiry  przyjeżdżające z dostawami do Caritasu blokują dojazd do 
posesji. 
Odpowiedź: Straż Miejska będzie mandatowa wjeżdżające tiry, jeśli będą łamały przepisy. 
 
Pytanie:  

1) Ul. Jana Styki - ulica jest bardzo zaśmiecone, ze względu na osoby które otrzymują 
dary z Caritasu. Ludzie porzucają żywność, ciuchy co zaśmieca miasto i ulice dokoła.  

2) Prosimy  o ustawienie  szaletu miejskiego dla osób które odwiedzają Caritas. 
Ad. 1  
Odpowiedź – Prezydent Miasta Rzeszowa:  Caritas pomaga ludziom potrzebującym, ale 
takie zachowania będą piętnowane. Będą rozmowy z p. Zaciosem o zwrócenie uwagi na 
osoby nie szanujące darów.  
Ad. 2 
Odnośnie szaletów będą prowadzone rozmowy. 
 
Pytanie: Ul. Grunwaldzka 17 – jest problem z kanalizacją obok kładki na ul. Piłsudskiego. 
Woda cofa się do piwnic sąsiednich bloków, szczególnie po burzach. 
Odpowiedź – Prezydent Miasta Rzeszowa:  W trakcie budowy kładki została wymieniona 
cała infrastruktura. 
Odpowiedź – dyr. Sowa – Miejski Zarząd Dróg: Inwestycja jest w okresie gwarancji. Złożymy 
wniosek o sprawdzenie kanalizacji. 
 
Pytanie: Ul. Sobieskiego 9  - prosimy o postawienie o szaletu w tych okolicach. 
Odpowiedź – Roman Holzer - Zastępca Prezydent:  Sprawdzimy czy  można postawić Toi-
Toi. 
 
Pytanie: Ul. Leszczyńskiego 3a   - ulica jest w kiepskim stanie technicznym. Jak to jest że w 
centrum miasta nie ma  dobrej drogi. 
Odpowiedź – dyr. Sowa – Miejski Zarząd Dróg: Ulica nie jest terenem do końca miejski. 
Zweryfikujemy własność  terenu i sprawdzimy możliwości utwardzenie drogi. 
 
Pytanie: pl. Ofiar Getta - prosi o poprawę jakości sprzątania w parku i przy parku. Skarży się, 
że plac zabaw wyasfaltowano i omalowano. 
Odpowiedź – Prezydent Miasta Rzeszowa:  W perspektywie finansowej na lata 2014 - 2020 
uwzględniono rewitalizację m.in. placu zabaw. Proszę pracowników Zieleni Miejskiej                          
o poprawę jakości pracy i zmniejszenie ilości gałęzi wiszących w parku. 
 
Pytanie: Proszę o informację o planach i inwestycjach przy działce ul. Styki 5. 
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Odpowiedź: Ul. Styki 5 to grunt gminy i budynek jest w trakcie wykwaterowywania. Do tego 
czasu działki nie są do dyspozycji. Czekamy na wykwaterowanie. 
 
Pytanie: Proszę o zwrócenie uwagi pracownikom  MPWiK - u na to by sprzątali po 
wykonanych przez siebie pracę min.  pozbierali porzuconą  kostkę brukową. 
Odpowiedź – Adam Tunia - Prezes MPWiK:  Jeśli to pozostałości po pracy MPWiK to sprawa 
będzie załatwiona natychmiast.  
 
Pytanie: Prezes Stowarzyszenia przy Zespole Szkół nr 2 im. Kilara  prosi o wsparcie finansowe 
dwóch międzynarodowych projektów. 
Odpowiedź – Prezydent Miasta Rzeszowa:  Proszę o złożenie projektów i po weryfikacji 
projektu zobaczymy czy jest możliwe ich wsparcie. 
 
Pytanie: Kto będzie gwiazdą na Sylwestrze w tym roku? 
Odpowiedź – Justyna Sokołowska - Dyrektor Wydziału Kultury, Sportu i Turystyki: Jako 
gwiazda wystąpi zespół HEY oraz jako suport zespoły rzeszowskie.  
 
Pytanie: Ul. Sobieskiego – prosimy o ograniczenie ruch bo ulica jest niebezpieczna. Prosimy 
również o większą ilość patroli. 
Odpowiedź – Prezydent Miasta Rzeszowa:  Nie ma problemów z  miejscami parkingowymi, 
ale nie wykorzystywane. Co roku zwiększyła się ilość samochodów wjeżdżających do miasta.  
 
Pytanie: Czy będzie w centrum strefa parkowania? 
Odpowiedź – Prezydent Miasta Rzeszowa:  W przyszłości w ścisłym centrum będą 
parkometry, ale z jak najniższą opłatą oraz tylko tyle ile naprawdę będzie potrzeba. 
 
Pytanie: Ul. Sobieskiego – zlokalizowany tam jest dziki parking. Czy są plany realizacji jakiś 
inwestycji na tym terenie (boiska, place zabaw itp.)? 
Odpowiedź - Architektura: Nie ma tam planu. Jest to miejski teren. Zapraszamy do Wydziału 
to wyjaśnimy z Panem sprawę. 
 
Pytanie: Na ul. 3-go Maja jeździ zbyt dużo aut z zezwoleniem na poruszanie się w strefie. 
Prosimy o zmniejszenie ilości tych pozwoleń i ograniczenie ruchu w tych śródmiejskich 
uliczkach. 
Odpowiedź Prezydent: Będą zezwolenia wyłącznie  na dowóz towaru. Wydawane są tylko 
niezbędne pozwolenia. Decyzji o całkowitym zamknięciu jednak nie będzie. 
 
Pytanie: Czy taksówki powinny mieć jednolity kolor? Młodzież chce aby, taksówki były 
pomalowane na srebrno. 
Odpowiedź: Mieszkańcy wyrażają aprobatę na takie rozwiązanie. 
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